

TERMA DAN SYARAT

Penganjur	Dutch Lady Milk Industries Berhad (196301000165/5063-V)
Nama Program	Penebusan Kredit eDompét Friso Gold Touch N'Go
Tempoh Kelayakan	Penebusan kredit eDompét Friso Gold Touch 'N Go akan berlangsung dari 11 November 2024 (12:00 pagi) – 31 Disember 2024 (11:59 malam) untuk kedai yang mengambil bahagian ("Tempoh Penebusan").
Kelayakan	<p>Program ini terbuka kepada semua penduduk Malaysia yang berumur 18 tahun dan ke atas (pada 1 Januari 2024).</p> <p>Kumpulan orang berikut tidak layak untuk menyertai Program ini:</p> <p>a) Pekerja dan ahli keluarga terdekat Penganjur, termasuk pekerja dan ahli keluarga terdekat syarikat gabungan dan/atau syarikat berkaitan, pengedar, agensi pengiklanan dan promosi.</p> <p>Penganjur berhak untuk meminta bukti dokumen pengenalan diri.</p>
Mekanik Penebusan	<p>Cara Penyertaan</p> <p>i) Senarai Produk yang mengambil bahagian;</p> <p>Friso Gold</p> <ul style="list-style-type: none"> • Friso Gold Langkah 3 900g / 1.2kg (3x400g) • Friso Gold Langkah 4 900g / 1.2kg (3x400g) <p>ii) Pembelian 3 unit bagi mana-mana produk Friso Gold Langkah 3 atau Langkah 4 ("Produk Penyertaan") di dalam satu resit ("Bukti Pembelian") di mana-mana kedai yang mengambil bahagian (dalam kedai) dalam Tempoh Promosi dan simpan resit asal yang disebut di atas ("Bukti Pembelian") untuk tujuan pengesahan.</p> <p>iii) Imbas kod QR yang ditunjukkan pada bahan komunikasi yang terdapat di kedai yang mengambil bahagian untuk penyerahan Bukti Pembelian.</p> <p>iv) Mesej pengakuan balas automatik akan dihantar untuk tujuan pengesahan.</p> <p>v) Penyertaan yang diluluskan akan diproses selama sepuluh (10) hari bekerja.</p>
Penebusan Kredit eDompét Touch 'N Go	<p>Melalui WhatsApp:</p> <p>i) Satu-satunya (1) jenis penyerahan penebusan iaitu melalui WhatsApp, dengan satu (1) penyerahan resit unik.</p> <p>ii) Seperti yang diterangkan di atas, Peserta boleh menyerahkan Bukti Pembelian melalui WhatsApp.</p> <p>iii) Setiap Peserta berhak/layak untuk menghantar lebih daripada satu [1] penyertaan sepanjang Tempoh Penebusan, tetapi setiap penyertaan mesti disertakan dengan resit unik sebagai Bukti Pembelian. Penyertaan seterusnya dengan resit duplikasi akan dibatalkan. Peserta akan dikenal pasti melalui nama, nombor MyKad, nombor telefon dan Bukti Pembelian atau nombor resit yang dikongsi melalui WhatsApp.</p>

- iv) Bukti Pembelian yang diperlukan untuk setiap penebusan ialah satu [1] resit bercetak unik/asal dengan mana-mana tiga (3) unit Friso Gold Langkah 3 atau Langkah 4 (900g atau 1.2kg) dalam satu resit daripada kedai yang mengambil bahagian semasa Tempoh Penebusan. Setiap resit unik layak untuk satu [1] penebusan. Resit tidak boleh digabungkan. Penebusan promosi terhad untuk pembelian luar talian dan dalam talian. (hanya terpakai untuk senarai kedai yang mengambil bahagian)
- v) Peserta dikehendaki menyimpan resit asal sebagai Bukti Pembelian untuk tujuan pengesahan dan penebusan, jika gagal, Penganjur akan melucutkan hak kelayakan penebusan eDompot Touch 'N Go Peserta. Setiap Peserta mesti mempunyai akaun eDompot Touch 'N Go yang sah.
- vi) Penganjur berhak meminta dokumen pengenalan asal (cth. MyKad) atau dokumen asal/bahan sokongan lain daripada Peserta untuk tujuan pengesahan.
- vii) Pihak Penganjur berhak untuk membatalkan penyertaan yang tidak lengkap dan lewat. Penganjur dan syarikat yang terlibat dalam Program ini tidak akan bertanggungjawab dalam apa jua aspek untuk kelewatan, ketidakserahan dan/atau gangguan kerosakan teknikal rangkaian atau talian telekomunikasi, sistem dalam talian komputer, pelayan atau pembekal dan/atau peralatan komputer. Mana-mana orang dan/atau Peserta yang melanggar mana-mana peraturan, mendapat kelebihan yang tidak adil semasa menyertai Program ini, atau memperoleh status pemenang dengan menggunakan cara penipuan akan dibatalkan kelayakan. Tingkah laku yang tidak bersemangat kesukanan, mengganggu, menjengkelkan, mengganggu atau mengancam adalah dilarang sama sekali.

Hadiah	Produk		Amaun Penebusan	
	Friso Gold Langkah 3 atau Langkah 4 (900g atau 1.2kg)		PIN tambah nilai e-Dompot Touch 'N Go RM20, dengan pembelian 3 unit dalam satu resit	

Penebusan Hadiah

Penganjur akan menyampaikan Hadiah melalui:

1. PIN tambah nilai eDompot Touch 'N Go dengan jumlah penebusan akan diberikan kepada Peserta yang disenarai pendek dalam tempoh empat belas (14) hari bekerja dari pemberitahuan penyerahan. Peserta yang disenarai pendek hendaklah menuntut jumlah penebusan mereka dengan memasukkan PIN tambah nilai ke dalam akaun eDompot Touch 'N Go peribadi mereka.
2. Sekiranya Penganjur mendapati resit yang dibentangkan atau Bukti Pembelian tidak sah atau tidak sah maka Penganjur berhak untuk membatalkan kelayakan Peserta yang disenarai pendek dan melucutkan Hadiah daripada Peserta yang disenarai pendek tanpa memperuntukkan sebarang alasan.
3. Peserta hendaklah memikul liabiliti dan tanggungjawab sepenuhnya sekiranya berlaku sebarang kemalangan, kecederaan, kerosakan dan/atau

	<p>tuntutan akibat daripada penyertaan mereka dalam Program ini dan daripada penebusan dan penggunaan Hadiah.</p> <ol style="list-style-type: none"> 4. Penganjur, ejen, penaja dan/atau wakilnya tidak akan mempunyai liabiliti kepada mana-mana Peserta yang ingkar dalam memungut Hadiah mengikut Penebusan Hadiah dalam apa jua aspek sekalipun. 5. Hadiah hendaklah digunakan/diambil sepenuhnya atas risiko Peserta dan Penganjur mengecualikan semua waranti dan liabiliti berkaitan dengan Hadiah setakat yang dibenarkan oleh undang-undang. 6. Hadiah sama sekali tidak boleh dipindah milik, diserahkan, ditukar atau ditebus oleh Peserta dalam sebarang bentuk atau cara lain selain daripada yang ditentukan oleh Penganjur. 7. Penganjur berhak untuk menggantikan mana-mana Hadiah dengan yang sama nilainya pada bila-bila masa tanpa notis terlebih dahulu. 8. Penganjur berhak untuk menentukan bagaimana Hadiah yang tidak dituntut akan diuruskan. 9. Dengan menyertai Program ini, Peserta bersetuju untuk memberikan maklumat peribadi mereka dan Penganjur dan/atau ahli gabungannya berhak untuk menerbitkan, menggunakan nama peserta dan pemenang dan/atau gambar dan video serta penyertaan dan wawancara mereka untuk tujuan publisiti, pengiklanan dan/atau perdagangan tanpa pampasan atau notis selanjutnya dan setiap peserta tidak berhak untuk membuat sebarang tuntutan, bayaran kewangan atau sebaliknya, untuk penggunaan penyertaan mereka oleh Penganjur. 10. Penganjur mengumpul maklumat peribadi yang boleh dikenal pasti untuk menyediakan perkhidmatan atau untuk berhubung dengan Peserta. Maklumat ini disimpan dalam cara yang sesuai dengan sifat data oleh Penganjur dan digunakan untuk memenuhi permintaan Peserta. Dengan menyerahkan maklumat peribadi mereka, setiap Peserta dianggap telah memberikan kebenaran kepada Penganjur dan/atau ejennya yang diberi kuasa untuk menggunakan maklumat ini untuk tujuan pemasaran dan promosi masa kini dan akan datang serta untuk menambah baik produk dan perkhidmatannya. Jika Peserta memaklumkan Penganjur melalui Careline di 1-800-88-1191 atau di dutchladycareline@frislandcampina.com bahawa maklumat di atas tidak boleh digunakan sebagai asas untuk menghubungi selanjutnya, Penganjur akan menghormati permintaan Peserta tersebut. Maklumat Peserta tidak akan diberikan atau dikongsi dengan syarikat atau rakan kongsi lain untuk kegunaan bebas mereka. Untuk Notis Pematuhan Akta Perlindungan Data Peribadi penuh Penganjur, sila rujuk laman web Penganjur di www.frisogold.com.my. 11. Dengan menyertai Program ini, Peserta bersetuju untuk terikat dengan Terma dan Syarat ini serta keputusan Penganjur. 12. Penganjur berhak mengikut budi bicara mutlak, tanpa sebarang liabiliti kepada mana-mana orang, pada bila-bila masa untuk meminda, memadam atau menambah Terma dan Syarat ini termasuk menukar Tempoh
--	---

	<p>Penebusan, membuat penggantian Hadiah, membatalkan, menamatkan atau menggantung Program keseluruhannya atau sebahagiannya. Sekiranya berlaku sebarang perubahan kepada Terma dan Syarat, Peserta bersetuju bahawa penyertaan berterusan mereka dalam Program akan bererti penerimaan mereka kepada perubahan tersebut.</p> <p>13. Sekiranya terdapat sebarang ketidakselarasan atau percanggahan antara versi Bahasa Inggeris dan versi Bahasa Malaysia Terma dan Syarat ini, versi Bahasa Inggeris akan diguna pakai.</p>
--	---

KEDAI YANG MENGAMBIL BAHAGIAN:

WILAYAH	NAMA KEDAI
CENTRAL	DC UNIT TRADING (SA0196572-A)
CENTRAL	KEDAI UBAT & RUNCIT KIN WAI SDN BHD
CENTRAL	KEDAI UBAT & RUNCIT JIN CHEONG
CENTRAL	CHOP FONG HWANG
CENTRAL	PASARAYA PUCHONG HERBS SDN BHD
CENTRAL	KEDAI UBAT DAN RUNCIT WENG SOON HONG
CENTRAL	PERNIAGAAN KANG KAO
CENTRAL	PAH ANN SDN BHD
CENTRAL	PASAR RAYA ANGGERIK
CENTRAL	SYARIKAT KANG KHOW SDN. BHD.
CENTRAL	PASARAYA WENG FOON SDN BHD,(25/64)
CENTRAL	HERBS `N ' FOOD (USJ) SDN BHD
CENTRAL	MIN HING ENTERPRISE
CENTRAL	KEDAI SENG FATT
CENTRAL	PASARAYA LIT ONN SDN BHD
CENTRAL	KEDAI UBAT BAN ON TONG -(000518806-H)
CENTRAL	CAMY BABYLAND SDN BHD
CENTRAL	KEDAI UBAT & RUNCIT HONG NING SDN BHD
CENTRAL	KEDAI UBAT & RUNCIT YU FATT
CENTRAL	HOR CHENG CHANG ENTERPRISE SDN BHD (VIB)
CENTRAL	KEDAI UBAT DAN BARANG-BARANG RUNCIT WEI POH
CENTRAL	KEDAI UBAT TAI PIEH SDN BHD
CENTRAL	KEDAI UBAT DAN RUNCIT FOOK SUN

CENTRAL	PASARAYA MEGAHERBS & FOOD SDN BHD
CENTRAL	KEDAI UBAT & RUNCIT HONG NING (DAP) SDN BHD
CENTRAL	HOR CHENG CHANG ENTERPRISE SDN BHD
CENTRAL	SYARIKAT PERNIAGAAN BERJAYA
CENTRAL	KEDAI UBAT MING LOONG SDN BHD
CENTRAL	KEDAI UBAT TUCK SENG
CENTRAL	KEDAI UBAT MING FEI
CENTRAL	BAN SOON HENG TRADING
CENTRAL	FOOK AN MEDICAL HALL
CENTRAL	KEDAI UBAT DAN RUNCIT KIM LOY
CENTRAL	PASARAYA WAH FONG THK S/B
CENTRAL	PASARAYA YAN SENG SDN BHD (GST NO: 001302609920)
CENTRAL	FAH LIAN HERBS & FOOD SDN BHD
CENTRAL	KEDAI UBAT PAO CIEN (OUG) SDN BHD
CENTRAL	KEDAI UBAT SHEN FONG
CENTRAL	SEONG HEE TRADING SDN BHD
NORTH	APPLE BABY HOUSE SDN BHD
NORTH	REALCARE BABY AND ORGANIC SDN BHD
NORTH	MY LITTLE BB HOUSE
NORTH	PERNIAGAAN DAN KEDAI UBAT GUANG ZHOU
NORTH	TOY'S REX BABY HOUSE
NORTH	KEDAI UBAT TONG HONG
NORTH	MOM & KIDS BABY HOUSE
NORTH	KEDAI UBAT & FARMASI YIT MIN SDN. BHD.
NORTH	PASARAYA EKONOMI A-WANG (CHANGLUN) SDN BHD.
NORTH	ANGEL MOM & BABY HOUSE
NORTH	CUTE BABY ENTERPRISE (KEPALA BATAS)
NORTH	CARE PLUS BABY & SUNDRIES PRODUCTS
NORTH	WINSOME BABY WORLD SDN.BHD.
NORTH	HOCK CHUAN HWA TRADING
NORTH	Q BEBE PRODUCTS GALLERY
NORTH	PERNIAGAAN TEIK AUN HOE PEKAN LAMA
NORTH	PERNIAGAAN TONKOK SDN BHD

NORTH	PEKING MEDICAL HALL SDN. BHD.
NORTH	LOVE GARDEN BABY SUPERSTORE
NORTH	CHOO CHOO TRAIN BABY HOUSE
NORTH	SMART BABY & RETAIL STORE
NORTH	CUTE BABY SHOP
NORTH	98 CONVENIENT SHOP S/B (JT)
NORTH	98 CONVENIENT SHOP S/B
NORTH	JOO HING (JALAN TRENGGANU)
NORTH	JAYAMAS SUPERSTORE (RELAU) SDN BHD
NORTH	MILKSHOP SUPPLIES SDN BHD
NORTH	MILKSHOP SUPPLIES SDN BHD (FARLIM)
NORTH	YAO DE TANG SDN BHD
NORTH	MY MILKY WAY PLT
NORTH	GJ & BAN TRADING
NORTH	ENG HOCK TONG
NORTH	CHOO CHOO TRAIN BABY HOUSE (BUKIT MINYAK)
NORTH	HELLO BABY HOUSE ENTERPRISE
NORTH	CHOP HOCK LEE
NORTH	SIN YONG SEN ENTERPRISE SDN BHD
NORTH	YONG KIANG MEDICAL ENTERPRISE
NORTH	KEDAI BAN HOE
NORTH	WINSOME BABY WORLD SDN. BHD. (SUNGAI JAWI)
NORTH	WINSOME BABY WORLD SDN. BHD. (BUKIT TENGAH)
NORTH	WINSOME BABY WORLD SDN. BHD. (B'WORTH)
NORTH	QQ BABY CENTRE
NORTH	CUTE BABY ENTERPRISE
NORTH	WINSOME BABY WORLD SDN BHD
NORTH	BABY JOY BABY & CHILDREN STORE
NORTH	KISS BABY WONDERLAND
NORTH	SIN YONG HONG ENTERPRISE
NORTH	WINSOME BABY WORLD SDN. BHD. (ECO BLOOM)
NORTH	BABYSHINE TRADING
NORTH	BABYSHINE TRADING

NORTH	PASAR MINI & UBAT WING ONN WOH (MENGLEMBU)
NORTH	HILL VIEW REN ANN ENTERPRISE
NORTH	BB MASTER BABY PRODUCTS TRADDING
NORTH	MY QQ BABY SHOP
NORTH	SYARIKAT YIN ONN
NORTH	KEDAI UBAT SING SOON AUNG
NORTH	PERNIAGAAN SIN YIN ONN
NORTH	CHANG JIANG ENTERPRISE SDN. BHD.
NORTH	PERNIAGAAN CHING EE
NORTH	POH FOONG BB HOUSE
NORTH	PERNIAGAAN REE FATT
NORTH	WAIKOM ENTERPRISE
NORTH	KINTA WELL TRADING
NORTH	YIN ONN (IPOH) SDN. BHD.
NORTH	WELLSON HERBS & STORE
NORTH	KEDAI ING ANG TONG
NORTH	PERNIAGAAN ING ANG
NORTH	PERNIAGAAN YIN ONN (KG KOH)
NORTH	PERNIAGAAN SINGYI
NORTH	PERNIAGAAN CHEONG KONG BANDAR BARU BERCHAM
NORTH	KEDAI UBAT NEW-OASIS SDN. BHD.
NORTH	U & ME BABY LAND
NORTH	YIN ONN (TELUK INTAN) SDN BHD
NORTH	PERNIAGAAN DAN KEDAI UBAT WIN HONG
NORTH	SIU CHUN TONG SDN BHD
NORTH	PERNIAGAAN SIN ING ANG
NORTH	THE GARDEN BABY SHOP
NORTH	REN DE ENTERPRISE
NORTH	PERNIAGAAN TASEK CHEONG KONG
NORTH	CHOP SWEE HIN CHAN (M) SDN BHD
NORTH	YIN ONN (IPOH) SDN. BHD (Branch)
SOUTH	Sunshine Baby Trading
SOUTH	KEDAI UBAT KIEN ONN SDN.BHD

SOUTH	Perniagaan Fu Kang
SOUTH	BABY HOUSE SDN.BHD (JLN RAHMAT)
SOUTH	Kedai Hup Heng
SOUTH	Kedai Ubat Setia Jaya
SOUTH	Mummy BB House
SOUTH	Kedai Bayi Manjaku
SOUTH	Kedai Ubat Hock Heng
SOUTH	SMARTKIDS MART (M) SDN.BHD
SOUTH	KEDAI UBAT DAN PASAR MINI TOONG FOONG
SOUTH	CUTE BABY STORE (BP) SDN. BHD.
SOUTH	Zonghua Chinese Medicine Centre S/B
SOUTH	YONG FONG FLAGSHIP STORE
SOUTH	KEDAI UBAT ENG TAI MAJU (JEMENTAH)
SOUTH	Kedai Ubat & Barang Runcit Hock Heng Tong
SOUTH	Sin Xin Trading
SOUTH	FIFY SDN BHD - MUAR
SOUTH	Perniagaan Yong Kang
SOUTH	Perniagaan Ubat Poh Kian
SOUTH	Kedai Ubat Fatt Heng
SOUTH	Kedai Ubat Yong Huat Hing
SOUTH	Kedai Ubat RenShun Tang
SOUTH	Cheng Sin Trading
SOUTH	Kedai Ubat Tiong Yew
SOUTH	Liew Wan Thye Sdn Bhd
SOUTH	Kedai Ubat Dan Serbaneka Eng Tai Maju
SOUTH	Mom & Baby Your Baby Store Trading
SOUTH	YONG FONG FLAGSHIP STORE - AYER KEROH
SOUTH	Kedai Ubat Membeli-Belah Yong Thye Lian
SOUTH	Perniagaan Kedai Ubat Yong Shen
SOUTH	PASARAYA CINWA SDN BHD
SOUTH	PERNIAGAAN KEDAI UBAT YONG SHEN*J.MAS
SOUTH	KEDAI UBAT & PERNIAGAAN YONG THYE HENG*PW
SOUTH	TH Nourishing House Sdn Bhd

SOUTH	Kedai Ubat Heap Heng
SOUTH	KEDAI UBAT DAN SERBANIKI SOON TECK
SOUTH	Yong Thye Heng Pelangi Indah
SOUTH	Kedai Ubat Xin Xianghe Indahpura Kulai
SOUTH	CHEE SHANG MEDICINE & BABY GALLERY SDN BHD
SOUTH	Fabbie Baby Mart
SOUTH	FU ZHENG SBS & GALLERY
SOUTH	BEAUTY BABY BABYLAND
SOUTH	BHS Baby Shop
SOUTH	YYU BABY SHOP
SOUTH	JSK CREATIVE TRADING
SOUTH	FIFFY SDN BHD
SOUTH	PERNIAGAAN FU SHEN HANG
EAST COAST	Salamku Supermarket (Caw Pasir Pekan) Sdn Bhd
EAST COAST	SALAMKU X'TRA (TENDONG)
EAST COAST	SALAMKU X'TRA(KJ)SDN.BHD
EAST COAST	SALAMKU GROCERY DISTRIBUTION
EAST COAST	SALAMKU RETAIL (BUKIT MAROK)
EAST COAST	PASARAYA KS CHU SDN BHD
EAST COAST	PASARAYA KS CHU HARMONI SDN BHD
EAST COAST	ALIEF MAJU ENTERPRISE
EAST COAST	TL MART SELISING
EAST COAST	GT CASH & CARRY ENT
EAST COAST	U ALL MART PASIR MAS
EAST COAST	TL MART BACHOK
EAST COAST	BEE GAR TRADING SDN. BHD.
EAST COAST	SYARIKAT PERNIAGAAN MESRA MACHANG
EAST COAST	HOME-U (M) SDN BHD
EAST COAST	SURAGATE BABY CENTRE SDN BHD
EAST COAST	BESERAH TRADING
EAST COAST	PASARAYA BS BUKIT GOH SDN BHD
EAST COAST	Pantai Selamat Value Mart Sdn Bhd
EAST COAST	PASARAYA BS KEMAMAN

EAST COAST	COLA AGENCY & TRADING SDN BHD
EAST COAST	PANTAI SELAMAT (TAS) FRESHCHOICE SDN BHD
EAST COAST	PANTAI SELAMAT PERAMU SDN BHD
EAST COAST	PANTAI SELAMAT (PEKAN) FRESHCHOICE SDN BHD
EAST COAST	PASARAYA JAYA GADING SDN BHD (BALOK)
EAST COAST	Pantai Selamat Sdn Bhd (Teluk Sisek)
EAST COAST	PASARAYA XIRI S/B (WKF TAPAI)
EAST COAST	PASARAYA XIRI SDN. BHD. (GONG BADAQ)
EAST COAST	XIRI (K.BERANG) S/B
EAST COAST	PASARAYA SERI INTAN S/B
EAST COAST	PASARAYA DM SDN. BHD.
EAST COAST	LAU & TAN PHARMACY
EAST COAST	KILANG ROTI DAN KEK KUALA TERENGGANU
EAST COAST	PASARAYA MARANG
EAST COAST	PASARAYA SINAR MEGA
EAST COAST	GREAT TRADE CENTRE
EAST COAST	ZUA PERMAI TRADING
EAST COAST	LIAN THYE SHOPPING CENTRE
EAST COAST	KEDAI UBAT CHOOK ONN KARAK
EAST COAST	KEDAI UBAT CHOOK ONN
EAST COAST	CHOP PENG SIN
EAST COAST	PASARAYA BS TEMERLOH SDN BHD
EAST COAST	PASARAYA BS JERANTUT SDN BHD (1075640-K)
EAST COAST	PASARAYA BS TRIANG SDN.BHD.
EAST COAST	PASARAYA BS JENGKA SDN BHD
EAST COAST	PASARAYA BS TEMERLOH SDN BHD(MENTAKAB)
EAST COAST	KEDAI UBAT CHOOK ON
EAST COAST	PASAR MINI RIA SDN BHD
EAST COAST	PASARAYA BS (PJ) SDN BHD (RAUB) 128525-K
SABAH	SERVAY HYPERMARKET (SABAH) SDN.BHD
SABAH	Servay Supermarket Sdn Bhd
SABAH	Servay Hypermarket (S) SB
SABAH	Parkwell Departmental Store Sdn Bhd

SABAH	Bataras Sdn Bhd
SABAH	TKS Hypersave Sdn Bhd
SABAH	Gentingmas Mall 2 SB
SABAH	SRI MEWAH MARKETING SDN.BHD
SABAH	Servay Jaya Supermarket Sdn Bhd
SABAH	J Baby Clothing & Accessories
SABAH	SUNNY SUPERMART SDN BHD
SABAH	Emart (Sabah) Sdn Bhd
SABAH	CHUA KAH SENG SDN BHD-MENGGATAL
SABAH	BATARAS BUNDUSAN
SABAH	CKS RETAIL SDN BHD - MILLENIUM
SABAH	CKS RETAIL SDN BHD - TUARAN
SABAH	Servay Hypermarket (T) Sdn Bhd.
SABAH	Servay Jaya Supermarket (Sungai Tanjong)
SABAH	Gentingmas Mall Sdn Bhd. (Sri Indah)
SABAH	Tai Yang Supermarket Sdn Bhd.
SABAH	Bataras Hypermarket Sdn Bhd.
SABAH	NEW CHIP GUAN ECONMART
SABAH	KEDAI EKONOMI
SABAH	SAVEMORE SUPERMARKET PLT
SARAWAK	FARLEY MINI MARKET
SARAWAK	MDS MART SDN BHD
SARAWAK	TAI KWONG SUPERMARKET SDN BHD
SARAWAK	J5 MART SDN.BHD.
SARAWAK	BOULEVARD HYPERMARKET (BINTULU) SDN BHD
SARAWAK	EMART (BINTULU) SDN.BHD.
SARAWAK	Everwin Supermarket Department Store Sdn Bhd (BT)
SARAWAK	FARLEY (SIBU) SDN BHD
SARAWAK	DAESCO SDN BHD
SARAWAK	SING KWONG (SKS MART) SDN BHD
SARAWAK	Emart Riam
SARAWAK	Emart Tudan
SARAWAK	Everwin taman tunku

SARAWAK	Everwin senadin
SARAWAK	Everwin pujut
SARAWAK	Everwin krokop
SARAWAK	Everwin Tudan
SARAWAK	Boulevard bcc
SARAWAK	Boulevard imp
SARAWAK	Emart (Batu Kawa) Sdn. Bhd.-Tabuan Jaya
SARAWAK	Emart Batu Kawa Sdn Bhd
SARAWAK	Emart (Batu Kawa) Sdn Bhd - Moyan
SARAWAK	Emart (Batu Kawa) Sdn Bhd-King Centre
SARAWAK	H&L SUPERMARKET SDN BHD - 17 MILE
SARAWAK	H&L Retail Sdn Bhd-Kuching Sentral
SARAWAK	H&L Retail Sdn Bhd - Petra Jaya
SARAWAK	Everrise Departmental Store Sdn Bhd - BDC
SARAWAK	Farley (KCH) Sdn Bhd
SARAWAK	FARLEY (KS) SDN BHD
ONLINE	GREEN HOME
ONLINE	HL SHOP
ONLINE	OS GROCER
ONLINE	MA MAMM STORE
ONLINE	AUSCO MART
ONLINE	RABIGOO